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رسيدن به مسي و رونالدو؟ شك دارم
كريس��تيانو رونالدو و ليونل مسي هفت 
س��الي اس��ت كه بر فوتبال جهان سايه 
گسترانده اند و كسي ياراي رقابت با آنها را 
ندارد. اما گفته مي شود نيمار از بازيكناني 
اس��ت كه اين توانايي را دارد تا به قدرت 
رونالدو و مس��ي پايان ده��د و به عنوان 
بهترين بازيكن جهان انتخاب ش��ود. اما 
كاپيتان تيم ملي فوتبال برزيل مي گويد براي او بسيار سخت است كه 
به سطح ليونل مسي و كريستيانو رونالدو برسد و او هنوز معتقد است 
نمي داند كه چرا دونگا او را به عنوان كاپيت��ان جديد تيم ملي برزيل 

انتخاب كرد. 
-----------------------------------------------------------

رونالدو در رئال مادريد بازنشسته مي شود
در حالي ك��ه گفت��ه مي ش��ود رونالدو 
بعد از پاي��ان قراردادش ب��ا رئال مادريد 
مي خواهد به منچستر يونايتد باز گردد، 
مدير برنامه هاي او مدعي ش��ده، ستاره 
پرتغالي رئال و برنده دو جايزه توپ طلاي 
فيفا تا پايان دوران حرفه اي خود در رئال 
مادريد مي ماند. خورخ��ه مندس مدير 
برنامه هاي رونالدو اعلام كرد كه اين ستاره 29 ساله پرتغالي، تا زمان 
بازنشس��تگي، بازيكن رئال مادريد خواهد بود و ت��ا آن موقع پيراهن 

شماره 7 را بر تن خواهد كرد. 

در حالي كه ديگر ليگ هاي اروپايي در تعطيلات كريسمس به سر 
مي برند، ليگ برتر انگليس نه تنها تعطيل نيست بلكه بازي هايش 
هم به صورت فش�رده برگزار مي ش�ود. جمعه شب هفته هجدهم 
ليگ برتر جزيره با انجام 10 ديدار برگزار ش�د كه تمامي تيم هاي 

بزرگ حريفانشان را شكست دادند. 
 در اولين بازي چلسي در ورزشگاه استمفورد بريج ميزبان تيم وستهام 
بود كه توانس��ت در يك بازي زيبا و ديدني با دو گل جان تري و كاستا 
به پيروزي برسد. چلسي با اين پيروزي با 45 امتياز همچنان در صدر 

ليگ برتر باقي ماند. 
در ديگر بازي منچستر يونايتد ميزبان نيوكاسل بود كه با ارائه يك بازي 
جذاب 3 بر يك از سد حريف خود گذشت. وين روني با زدن دو گل در 
دقايق 23 و 36 س��تاره يونايتد بود. در دقيقه 53 نيز رابين فن پرسي 
گل سوم را به ثمر رساند. تنها گل نيوكاسل را دمبا سيسه در دقيقه 87 
از روي نقطه پنالتي به ثمر رساند. منچستر يونايتد با كسب اين برد 35 

امتيازي شد و در رده سوم جدول باقي ماند. 
ديگر بازي اين هفته را منچستر سيتي مدافع عنوان قهرماني برابر وست 
برومويچ برگزار كرد كه شاگردان پيگريني در همان نيمه نخست با زدن 
سه گل توس��ط فرناندو، يحيي توره و داويد سيلوا كار را تمام كردند. با 
اين نتيجه منچسترسيتي ها به رده دوم ليگ برتر صعود كردند. البته در 

اين بازي برون ايديه در دقيقه 87 يكي از گل ها را جبران كرد. 
ليورپول هم با تك گل رحيم اس��ترلينگ در دقيقه 62 موفق شد تيم 
برنلي را مغلوب كند. ليورپول با اين برد، 25 امتيازي شد و در رده نهم 

جدول قرار گرفت. 
ديدار تيم هاي آَرس��نال و كوئينز پارك رنجرز به ميزباني آرسنال در 
ورزشگاه امارات برگزار شد. شاگردان آرسن ونگر با حساب 2 بر يك از 
سد حريف خود گذش��تند. در دقيقه 9، الكسيس سانچس يك ضربه 
پنالتي را براي توپچي ها هدر داد اما در دقيقه 37 موفق شد دروازه تيم 
ميهمان را باز كند تا نيمه نخست با برتري ميزبان خاتمه يابد. در نيمه 
دوم بازي روسيچكي در دقيقه 65 گل دوم توپچي ها را به ثمر رساند. 
در ادامه در دقيقه 79 يك ضربه پنالتي براي پارك رنجرز گرفته شد كه 
آوسيتن آن را تبديل به گل كرد. آرسنال از دقيقه 53 بازي اوليويه ژيرو 
را به خاطر درگيري با بازيكن حريف و كارت قرمز از دست داد. آرسنال 
بعد از اين برد 30 امتيازي شد و در رده ششم جدول رده بندي ايستاد. 

  تمجيد مورينيو از تري
سرمربي چلس��ي پس از برتري مقابل وس��تهام به تمجيد از كاپيتان 
تيمش پرداخت و اعلام كرد تري نسبت به سال 2004 تغييري نداشته 
است. ژوزه مورينيو پس از پايان اين ديدار با تمجيد از جان تري گفت: 
همواره گفته ام كه جان تري توانايي گلزني بس��يار بالايي دارد. من در 
دوران نخست حضورم در چلس��ي، تري را كاپيتان باشگاه كردم چون 
او مملو از اعتماد به نفس اس��ت. اكنون هم همان جان تري سال هاي 
2004 تا 2006 را مي بينم. او هيچ تفاوتي با 10سال پيش نداشته است. 
در كل در اين بازي ما نس��بت به حريف تيم بهتري بوديم و توپ را در 

اختيارمان داشتيم. 

  فان خال: با شايستگي پيروز شديم 
سرمربي شياطين سرخ از پيروزي برابر نيوكاسل بسيار خوشحال است 
و تيمش را شايس��ته پيروزي در اين ديدار دانس��ت. لوئيس فان خال 
مي گويد: ما بازي بسيار خوبي را به نمايش گذاشتيم و شايسته پيروزي 
بوديم. بازي به بازي در حال بهتر ش��دن هس��تيم. البته گاهي اوقات 
بدشانس بوده ايم و پيروز از ميدان خارج نشده ايم. الان بسيار خوشحالم 
كه با ارائه يك بازي خوب سه امتياز حساس را به دست آورديم. اين سه 

امتياز براي ما حياتي بود. 
  رضايت پيگريني از پيروزي بدون مهاجم 

سرمربي منچسترسيتي عنوان كرد از اينكه تيمش موفق شده در يك 
بازي حس��اس به برتري برس��د، رضايت دارد. مانوئل پيگريني پس از 
پيروزي برابر نيوكاسل گفت: بازي سختي بود و هفته بسيار مهمي را هم 
سپري مي كنيم، امتيازهاي مهمي مي توانيم از اين هفته كسب كنيم. 
پيروزي هاي ما در اين هفته مي تواند به صعودمان در جدول رده بندي 

كمك زيادي كند. 
  انتقاد ونگر از اخراج مهاجم تيمش 

سرمربي آرسنال به انتقاد از ضربه سري كه موجب اخراج اوليويه ژيرو از 
بازي شد، پرداخت. دقيقه 53 اين ديدار، اوليويه ژيرو، مهاجم آرسنال به 
خاطر ضربه سري كه به بازيكن حريف زد، با كارت قرمز داور رو به رو شد و 
از زمين مسابقه اخراج شد. آرسن ونگر بر اين باور است كه مهاجم فرانسوي 
تيمش سزاوار دريافت اين كارت بوده و اخراج وي هم درست بوده است. 
سرمربي آرسنال درباره اين صحنه گفت: ژيرو سزاوار دريافت اين كارت 
بود. البته نمي توانم بگويم او در آن لحظه ديوانه شده بود چون همه ديدند 
كه بازيكن حريف به خاطر ضربه او كش��ته نش��د. البته ضربه اي كه او به 
بازيكن حريف زد درس��ت نبود. ژيرو نبايد اي��ن كار را انجام مي داد. بايد 
خودش را كنترل مي كرد. اوليويه مي داند كه اشتباه كرده و عذرخواهي 
هم كرده است. همه ما مي دانيم كه او ديگر اين كار را انجام نخواهد داد. 
البته او با اين كارش ضربه اي به تيم ما زد چراكه پس از اخراجش ما تمام 

تلاش مان را به كار گرفتيم كه برتري مان را حفظ كنيم. 

مجمع عمومي فدراس��يون فوتبال ديروز دور از 
چشم خبرنگاران و رسانه ها آغاز شد، جلسه اي 
كه با توجه به شنيده هايي كه درباره مسائل مالي 
فدراس��يون به گوش مي رس��د قابل پيش بيني 
بود كه رسانه ها براي اطلاع رساني با محدوديت 
روبه رو ش��وند. به همين خاطر ه��م خبرنگاران 
به س��الني در مجاورت آكادمي هدايت شدند و 
يك ساعت و نيم بعد از ش��روع مجمع از طريق 
پروژكت��ور در جري��ان اتفاقاتي ك��ه در مجمع 
مي گذشت قرار گرفتند. بررسي حسابرسي مالي 
فدراسيون در س��ال 93-92 يكي از بخش هاي 
جنجال��ي مجمع عموم��ي فدراس��يون فوتبال 
بود. قرائت گزارش حسابرس فدراسيون درباره 
گزارش مالي فدراسيون در سال93-92  باعث 
تنش در مجمع فدراس��يون ش��د، گزارشي كه 
اعتراض نصرالله سجادي را به همراه داشت و او 
درمجمع ديروز ايرادات زيادي را به گزارش ارائه 

شده بودجه سال 92 و 93 گرفت. 
مع��اون وزي��ر ورزش در بخش��ي از حرف هايش 
گفت:»گزارش مالي اش��كالات و ابهامات زيادي 
دارد كه خوب ب��ود ابتدا درباره آنها در جلس��ات 
هيئت رئيسه فدراسيون فوتبال بحث مي كرديد و 
پس از رفع ابهامات به جلسه مجمع آورده مي شد.« 
س��جادي همچني��ن در خص��وص  ماليات هاي 
فدراسيون فوتبال به ش��دت از آنها انتقاد كرد و 
گفت: »همه ما با قوانين آشنا هستيم. بايد گزارش 
را مطالعه مي كرديد و ارائه مي ش��د. اينكه تا حالا 
ماليات نداده ايد افتخار نيست بلكه نوعي اختلاس 

است. بايد تكليف ماليات مشخص شود.«
    

با وجود انتقادهايي كه به عملكرد مالي فدراسيون 
وجود داشت اما در ميانه مجمع، يك پيشنهاد ورق 
را به سود علي كفاش��يان برگرداند تا او از زير نگاه 
كميته رفع ابهامات مالي فدراسيون فوتبال خلاص 
ش��ود. در بخش��ي از مجمع ديروز رئيس هيئت 
فوتبال خراسان با ارائه گزارشي به علي كفاشيان 
يك پيشنهاد را مطرح كرد. پيشنهادي كه باعث 
ش��د تا كميته رفع ابهام صورت هاي مالي با راي 
اكثريت اعضا ملغي ش��ود. او گفت:»در كميته اي 
كه براي رفع ابهام هاي مالي تشكيل شده، ابهامات 
برطرف نمي شود. پيش��نهاد مي دهم كه سه ماه 
ديگر مجمع فوق العاده برگزار شود. در مدت اين 
سه ماه هم به صورت شفاف همه چيز بررسي شود 

و گزارش ها به صورت مكتوب ارائه شود.«
اين پيش��نهاد باعث ش��د ت��ا كميته رف��ع ابهام 
صورت هاي مالي ملغي و رسيدگي به حساب هاي 

فدراس��يون به هيئت رئيس��ه داده شود و هيئت 
رئيس��ه تا دو ماه آينده گزارش نهايي را ارائه كند 
و پس از آن مجم��ع فوق العاده تا س��ه ماه ديگر 
برگزار شود. قرار اس��ت در مجمع فوق العاده سه 
ماه آينده ابهاماتي نظير پول هايي كه به استقلال 
و پرسپوليس داده شده است، ساختمان هاي دو 
باشگاه، بدهي هاي حق عضويت بعضي از باشگاه ها، 
چك هاي بي محل بعض��ي مديران تيم هاي ليگ 

دسته دومي و... مورد بررسي قرار بگيرد. 
در حالي كميته بررسي ابهامات صورت هاي مالي 
فدراس��يون فوتبال منحل ش��د، كه در روزهاي 
گذشته شنيده هاي زيادي درباره تخلفات مالي 
فدراس��يون در س��ال 92- 91 كه ق��رار بود اين 
كميته آن را بررس��ي كند، به گوش مي رس��يد. 
واريز پول فيفا به حساب شخصي، حق مأموريت 
400 ميليون��ي يك��ي از نزديكان كفاش��يان در 
فدراسيون و فعاليت مبهم مالي شركت افق سبز 
كه قراردادهاي بازرگاني فدراسيون را بر عهده دارد 
از جمله موارد پررنگي بود كه گفته مي ش��د قرار 
است كميته اين ابهامات را بررسي كند و مشخص 
نيست با منحل شدن اين كميته، سرنوشت روشن 

شدن اين ابهامات به كجا مي رسد. 
در حالي كار كميته رفع ابهامات مالي فدراسيون 
فوتبال با توجه به تصميم ديروز متوقف شد كه امير 
عابديني به عنوان رئيس اين كميته، در خصوص 
اينكه آيا كميته ابهامات مالي منحل شده است يا 
خير، پس از پايان مجمع ديروز گفت:» روند كاري 
به اينگونه است كه گزارش خود را در اختيار هيئت 
رئيس��ه قرار مي دهيم تا آنها بتوانن��د نظر خود را 

اعلام كنند و در جلسه آتي به دنبال اين هستيم تا از 
مديران ليگ برتري نيز استفاده كنيم.«عضو مجمع 
فدراسيون فوتبال در خصوص حل ابهامات مالي 
فدراسيون هم معتقد است: »اگر برخي از مشكلات 
به طور كامل حل نش��ود مثل استخوان لاي زخم 
مي ماند.« با اين وج��ود او مجمع دي��روز را براي 
اينكه قدمي در راه شفاف سازي بود، مفيد عنوان 
كرد: »اينكه در جلسه امروز برخي شفاف سازي ها 
صورت گرفت و قرار اس��ت تا دو ماه ديگر مجمع 
فوق العاده اي به صورت شفاف برگزار شود، اتفاق 
خوبي است؛ چراكه ما برخي گرفتاري هايي داريم 

كه بايد همه آن را كنترل كنيم.«
    

س��اعت دو و نيم عصر ب��ود كه كفاش��يان ختم 

جلسه مجمع را اعلام كرد، آن هم پس از 5ساعت 
بحث هاي فش��رده كه طولاني ش��دن آن سبب 
اعتراض برخي از اعضاي مجمع هم شد، به طوري 
كه يكي از اعضاي مجمع در حين جلسه، با اشاره 
به اينكه س��اعت 15 پرواز دارد، از اعضاي مجمع 
خواس��ت زياد ماجرا را كش ندهند! با اين وجود 
پس از پايان اين مجمع طولاني علي كفاش��يان 
كه به نظر مي رسيد به اهدافش رسيده، به ميان 
خبرنگاران آمد. رئيس فدراسيون فوتبال در مورد 
صورت هاي مالي فدراس��يون گف��ت: »در مورد 
عملكرد مالي فدراسيون مطمئنم و نگراني نداريم 
و شايد گاهي در برخي مسائل كم دقتي شود. اتفاقاً 
انتقاداتي كه در اين راستا مطرح مي شود مي تواند 
به ما خيلي كمك كند كه دچار مشكل نشويم و 
سال قبل در دو،  سه مورد از مسائل مالي كه برخي 
مس��ائل جا افتاده بود، دچار چالش هاي فراواني 
شده بوديم. در كل اين انتقادات بسيار خوب است 

و مجمع امروز در فضايي مناسب برگزار شد.«
كفاشيان ادامه داد: »قرار شد حسابرس قانوني 
اش��كالات را به ما گ��زارش كند تا در دو، س��ه 
ماه آينده يعن��ي مجمع فوق العاده اس��فند ماه، 
صورت هاي مالي به طور كامل بررسي شود. چند 
ايراد به صورت هاي مالي وارد بود. مثلًا اينكه چند 
صد باشگاه بدهي دارند يا بايد اين بدهي ها را ما از 
آنها بگيريم يا ببخشيم يا اينكه باشگاه ها را منحل 
كنيم. يا مثلًا در مورد س��اختمان هاي استقلال 
و پرسپوليس هيئت رئيس��ه بايد تصميم بگيرد 
كه اين دو س��اختمان به اين دو باش��گاه واگذار 
شود يا اينكه اجاره نامه اي تنظيم كنيم و از آنها 

اجاره بگيريم.«
كفاش��يان در م��ورد اينكه چ��را مجم��ع قبلي 
فدراس��يون فوتبال بازرس نداشت، گفت: »شما 
خبرنگاران حضور داشتيد و نگذاشتيد كه كارمان 
را درست انجام دهيم. يادمان رفت بازرس انتخاب 
كنيم. قرار اس��ت هيئت رئيس��ه دو بازرس را به 
عنوان بازرسان اصلي و علي  البدل انتخاب كند و در 

مجمع فوق العاده در مورد آنها رأي گيري شود.«
او در پاس��خ ب��ه اين س��ؤال كه ظاه��راً مجمع 
مي خواست شما را بركنار كند، گفت: »چه كسي 
جرئت دارد من را بركنار كند؟ اين كار فرسايشي 
است. تا هفت، هشت ماه آينده بايد براي اين كار 
وقت بگذارند. مجمع بعدي كه دو، س��ه ماه بعد 
برگزار مي شود براي بررسي صورت هاي مالي و 
رأي گيري در مورد سرپرست نايب رئيسي بانوان 
اس��ت. در آن مجمع هم در مورد من رأي گيري 

نخواهد شد.«
او در مورد اينكه آيا پول فدراسيون به حساب يك 
شخص واريز شده گفت: »اگر فيفا و كنفدراسيون 
فوتبال آسيا قبول مي كردند كه پول را به حساب 
شخص بريزند مشكلات ما حل ش��ده بود. فيفا 
و AFC فقط فدراس��يون فوتبال و وزارت امور 
خارجه ايران را قب��ول مي كنند و به هيچ عنوان 
پول را به حساب ش��خصي نمي ريزند. پول هايي 
كه به حساب شخص ريخته ش��ده براي هزينه 
مربيان خارجي و يكس��ري اردوهاست و او هم 
بدون اينكه يك ريال از پول ها را كم كند، آن را 

تحويل داده است.«
    

البته مجمع ديروز يك بازنده هم داشت، منصور 
قنبرزاده منتقد اصلي علي كفاشيان درماجراي 
ابهام��ات مال��ي فدراس��يون. مدي��ر عامل نفت 
نتوانست در رقابت با دبيري، مدير عامل دبيري 
تبريز به عنوان عضو هيئت رئيس��ه فدراس��يون 
فوتبال انتخاب شود و همچنين كميته اي كه او 
به عنوان يكي از اعضاي آن قرار بود ابهامات مالي 
فدراسيون را بررسي كند، لغو شد. در سوي مقابل 
موافقان كفاشيان هم در مصاحبه هايشان سعي 
كردند از كفاش��يان حمايت كنن��د مانند رئيس 
هيئت فوتبال گيلان و يكي از اعضاي مجمع با رد 
تخلفات مالي فدراسيون فوتبال گفت:»احتمال 
دارد اشتباهاتي در مسائل مالي پيش آمده باشد 
ولي مبالغي كه مطرح شده ميلياردي نيست. ما 
نمي توانيم بگوييم كسي پولي خورده يا خير. اين 
مسائل بيشتر سوء تفاهم است.« الماسخاله با بيان 
اينكه قصد حمايت و پاچه خواري علي كفاشيان را 
ندارد، يادآور شد: »مطمئن باشيد كفاشيان يكي 
از سالم ترين افراد ورزش ما است.« وي در ادامه در 
پاسخ به اين سؤال كه ابهامات مالي از كجا مطرح 
مي ش��ود، خاطرنش��ان كرد: »ممكن است روي 
روش هاي محاسبه مسائل مالي مشكلاتي بوده 

ولي اين طور نيست كه پولي كم آمده باشد.«
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مجمع به كام كفاشيان
برگزاري مجمع عمومي فدراسيون فوتبال بدون شفاف سازي درباره ابهامات مالي 

مورينيو: تري همان بازيكن 10 سال قبل است
برتري تمام مدعيان در ليگ برتر انگليس

شيوا نوروزي

پولادي برگردد تا در جام ملت ها بازي كند
»پولادي مي تواند در جام ملت ها براي تيم ملي ب��ازي كند اگر به ايران 
بازگردد.« اين خبري است كه سردار موسي كمالي، جانشين اداره منابع 
انساني ستاد كل نيروهاي مس��لح مي دهد. بعد از آنكه كرش، سرمربي 
تيم ملي و فدراسيون فوتبال از سازمان وظيفه عمومي درخواست كرده 
بودند، اجازه دهند بازيكناني كه كارت معافيت ش��ان باطل شده است، 
در جام ملت هاي 2015 اس��تراليا حضور داشته باش��ند و پس از پايان 
اين رقابت ها مطابق قانون با آنها برخورد ش��ود، به گفته 
س��ردار كمالي نظام وظيفه زمينه هاي همكاري در 
اين خصوص را فراهم كرده است:»در مورد بازيكنان 
ملي پوش، فدراسيون فوتبال درخواستي 
نداده اس��ت. به همين دليل حالا دو راه 
وجود دارد كه يا فدراس��يون فوتبال نام 
مهرداد پ��ولادي را حذف كن��د و براي 
بازيكناني كه خواستار حضورشان در تيم 
ملي هستند، يكجا درخواست داده شود يا 
اينكه طبق مسير از قبل تعيين شده پيش بروند. 
اما اگر پولادي به ايران بيايد و از قانون تمكين 

كند مي تواند در جام ملت ها بازي كند.«

قول همكاري گودرزي به كرش
گودرزي روز گذشته با حضور در كمپ تيم هاي ملي به ديدار ملي پوشان 
رفت و به صحبت ها و مشكلات آنها گوش داد. در اين ديدار كه پشت درهاي 
بسته بود، كرش از مشكلات بازيكناني چون سردار آزمون، سروش رفيعي 
و جواد نكونام و حتي مشكلاتي درباره اعزام بازيكنان گفت و وزير هم تأكيد 
كرد كه طي چند روز گذشته نامه اي به سازمان نظام وظيفه ارسال كرده تا 
مشكلات آنها حل شود. گودرزي هم در اين گفت وگو از توقعات خود گفت، 
اينكه توقع دارد آنها به عنوان سربازان ايران از جان و نام ايران در جام ملت هاي 
آسيايي دفاع كنند و باعث سربلندي و خشنودي ملت ايران شوند. وزير ورزش 

همچنين تأكيد كرد اگر چه مسائلي به عنوان 
قانون وجود دارد كه بايد رعايت ش��ود اما تا 

جايي كه بتواند ب��راي حمايت از 
تيم ملي از كوششي دريغ نمي كند 
و حتي اگر بتوان اس��تثنايي براي 

تيم ملي قائل شد اين كار صورت 
خواهد گرفت. در اين جلس��ه 

درباره مش��كلات مالي هم بحث 
شد مسئله اي كه بايد ديد در آينده 

چطور به آن پرداخته مي شود. 
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هياهو براي هيچ!
فدراسيون فوتبال است و هزار و يك حاشيه. حتي مجمع عمومي اش 
هم بيش از مجامع عمومي همه فدراسيون هاي ورزشي حاشيه دارد. 
ديروز يكي از همان روزهايي بود كه تمامي دس��ت اندركاران فوتبال 
بي درو پيكر دور هم جمع ش��دند تا ابهامات پرتعداد اين فدراسيون را 
برطرف كنند. اما اين همه هياهو همانطور كه پيش بيني مي شد بدون 

نتيجه خاصي به پايان رسيد. 
جلسه طولاني بود و پر از حرف و حديث؛ هم قهر و آشتي داشت و هم 
انتخاب نايب رئيس جديد بان��وان، وزير هم كه نيامد. در بين حاضران 
در جلسه نيز انگار كس��ي علاقه اي به حل مشكلات فوتبال نداشت. از 
جمله مس��ائل مهمي كه قرار بود در جلس��ه فوق مطرح شود موضوع 
ابهامات مالي فدراسيون كفاشيان بود. البته اين مسئله مطرح هم شد 
ولي هيچ يك از اعضا به طور دقي��ق در خصوص ابهامات فوق صحبت 
نكرد. در ماه هاي گذشته بارها و بارها در خصوص فساد مالي موجود در 
فوتبال اظهارنظرهاي مختلفي انجام شده. حتي پاي كميسيون اصل 
90 مجلس شوراي اسلامي هم وسط كشيده شد. با اين وجود تاكنون 

اين پرونده به نتيجه خاصي نرسيده است. 
صورت هاي مالي ارائه شده در مجمع همان مداركي است كه فدراسيون 
بر اساس آن مدعي ش��ده ابهامات مطرح ش��ده صحت ندارند. منتها 
تمامي حاضران در جلسه از جمله سجادي معاون وزير بر ناقص بودن 
صورت هاي ارائه شده تأكيد كردند. تا آنجا كه حتي سجادي اعتراضش 
را به اين مسئله نشان داد. با اين وجود پاسخ روشني از سوي مسئولان 
فدراسيون به اين مسئله داده نشد! در صورتي كه هدف اصلي مجمع 
عمومي چيزي نبود جز روش��ن كردن وضعيت مالي پرحاش��يه ترين 
فدراسيون ورزشي ايران، در شرايطي كه رئيس خنده رو با مطرح كردن 
بحث هاي حاشيه اي به خوبي از زير بار شفاف سازي فرار كرد. بدون شك 
اعضاي هيئت رئيسه و دس��ت اندركاران فوتبالي براي مشخص شدن 
جانشين فريده شجاعي )نايب رئيس پيش��ين بانوان( تشكيل جلسه 
نداده بودند. ولي متأسفانه جو مجمع به گونه اي پيش رفت كه مسائل 

كم اهميت جاي دغدغه هاي اصلي فوتبال ايران را بگيرد. 
تصويب بودجه ميلياردي فدراسيون از ديگر اتفاقات قابل تأمل ديروز 
بود. با توجه به توافق اعضا قرار ش��د براي س��ال آين��ده مبلغي بالغ بر 
56ميلي��ارد در اختيار فدراس��يون فوتبال قرار بگي��رد و اين مبلغ در 
جهت پيشرفت فوتبال كش��ور هزينه ش��ود. در اين بين توجه به اين 
نكته ضروري اس��ت كه هدف موافقان از افزايش بودجه حل مشكلات 
حاكم بر فوتبال مان بوده؛ در حالي كه فدراسيون همواره دم از بي پولي 
و كمبود بودجه زده و در موارد بسياري اردوهاي تيم هاي مختلف لغو 
شده است. يكي از مش��كلاتي كه هميش��ه به فوتبال ضربه زده عدم 
نظارت بر عملكرد فدراسيون است. اين فدراسيون با توجه به قانون فيفا 
در خصوص عدم دخالت دولت، بدون هيچ نگراني از بابت حضور ناظران 
نهادهاي مسئول بودجه در نظر گرفته شده را خرج مي كند و توجهي 
هم به سهم بندي هاي صورت گرفته ندارد. در حالي كه اگر قرار بر رعايت 
مصوبات قانوني باشد مديران فدراسيون مي بايست براي تمامي تيم ها 
در هر رده سني كه باشند بودجه در نظر بگيرد. اما عملًا سهمي ناچيز از 
بودجه ميلياردي نصيب تيم هاي پايه مي شود. البته اين را هم بايد اضافه 
كرد كه به رغم بودجه سنگين فدراسيون، كفاشيان و همكارانش حتي 

توان پرداخت به موقع دستمزد كارلوس كرش را هم ندارند!
اهالي فوتبال جلسه اي چند ساعته را برگزار كردند و چند تصميم جديد 
هم در اين جلسه گرفته شد. اما حاضران بهتر از ما مي دانند كه برگزاري 
چنين جلس��اتي تغييري در روند مديريت فوتبال ايران ايجاد نخواهد 
كرد. آنها به اين موضوع واقفند كه تا ابهامات پرش��مار مطرح برطرف 
نش��ود و مديريت فدراس��يون ملزم به رعايت قوانين نشود آش همان 
آش است و كاسه همان كاسه. جلسه ديروز نه تنها نتيجه خاصي در بر 
نداشت بلكه زمينه اي را مهيا كرد تا كفاشيان علناً مقابل مخالفان خود 
موضع بگيرد و بگويد »كسي جرئت بركنار كردنش را ندارد.« شايد به 
زبان آوردن اين جمله از س��وي نفر اول فوتبال ايران را بايد مهم ترين 

نتيجه مجمع عمومي روز گذشته تلقي كرد. 

  چـهـره ها /وحيد صابري

ذهنيت ايراني ما را از سكوي جهاني دور كرد
كواچ، سرمربي تيم ملي واليبال ايران كه موفقيت هاي ولاسكو را با اين تيم ادامه داد، معتقد است تيم ملي 
ايران در مسابقات قهرماني جهان به مدال خيلي نزديك بود اما ذهنيت ايراني باعث شد اين تيم با عنوان 
ششمي به كار خود پايان دهد و نتواند به جمع چهار تيم برتر مسابقات قهرماني جهان راه پيدا كند: »به 
نظر مي رسد براي تيم هاي آسيايي، كسب نتيجه خوب در بازي هاي آسيايي، مهم تر از مسابقات قهرماني 
جهان است. آنها انرژي و انگيزه خود را براي قهرماني در آسيا حفظ مي كنند. به 
طوري  كه همه ديدند بازي هاي خوبي در مرحله نهايي مسابقات قهرماني جهان 
از طرف تيم ملي ايران ارائه نش��د. در حالي  كه تا قبل از مرحله نهايي، بهترين 
واليبال  را بازي كرديم. اما به همين دليل در لهستان روي سكوي قهرماني 
نرفتيم. تيم ملي ايران اما در بازي هاي آسيايي، نتايج خوبي گرفت و به 
مدال طلا رسيد اما راضي نيستم، چون اهميت مسابقات قهرماني جهان 
به مراتب بيشتر از بازي هاي آس��يايي بود و اميدوارم اهميت مسابقات 
جهاني در ايران بيشتر درك شود چون من تا پايان المپيك با تيم ملي ايران 

قرارداد دارم و به دنبال موفقيت هاي بيشتر هستم.«

زندگي ام به قبل و بعد از آيدين تقسيم شده
هفتم دي، روزي ناخوشايند براي جامعه ورزش، خصوصاً بسكتبال كشور بود؛ روزي كه بسكتبال ايران ستاره اي را 
از دست داد كه به قول برادرش و بسياري از بسكتبالي ها هنوز مثل او نيامده است! ستاره اي كه با تيم ملي سهميه 
المپيك پكن را گرفت اما قبل از اينكه بتواند در اين رويداد بزرگ هنرش را به رخ بكشد از دنيا رفت تا خانواده بسكتبال 
ايران داغدار شود؛ داغي كه به گفته صمد هنوز تازه اس��ت: »انگار همين ديروز بود و تنها يك روز از آن گذشته! 

يكسري آدم ها در زندگي ديگران تأثيرهايي دارند كه وقتي هستند مشخص نيست و وقتي 
مي روند مي فهمي! زندگي من به قبل و بعد از آيدين تقسيم شده. اگر بود در مشكلات 
كمكم مي كرد. جايش واقعاً خالي است و من يك حامي بزرگ را از دست داده ام. آيدين 
واقعاً حيف شد. چه دعواهايي كه مي كرديم. هميشه به سر و كله هم مي زديم. يعني 

اين وضعيت ما تا زمان رفتنش بود. چك هايي كه من از او خوردم و زدم قابل 
شمارش نيست. اما چون بزرگ تر بود گاهي اشتباه هايي كه مقصرش 

نبود را به گردن مي گرفت! آن شب، من منتظر بودم به شمال برسد 
كه صبح دوستش زنگ زد گفت تصادف كرديم و وقتي به بيمارستان 

رسيدم فهميدم چه بلايي سرمان آمده!

وحيد صابري

سعيد احمديان
   گزارش

مجمعي باب دل علي كفاشيان، اين حكايت مجمع عمومي فدراسيون فوتبال 
ديروز بود، آن هم پس از جنجال هاي زيادي كه بر سر تخلفات مالي احتمالي در 
مجموعه فدراسيون فوتبال در سطح رسانه ها و افكار عمومي پيچيده بود اما در 
پايان باز هم مانند هميشه ورق به سمت رئيس خنده  روي فدراسيون فوتبال 
برگشت. او كه در جريان مجمع در واكنش به مغايرت داشتن صورت هاي مالي 
فدراسيون گفته بود، مسائل مالي فدراسيون هيچ مشكلي ندارد، پس از پايان 
مجمع طولاني فدراس�يون كه نزديك به پنج ساعت طول كشيد با چهره اي 
بشاش به ميان خبرنگاران آمد و براي مخالفان و منتقدانش كه به دليل ابهامات 
مالي او را در منگنه قرار داده اند و حتي او را در تهديد به بركناري كرده اند، خط 

و نشان كشيد و گفت كه هيچ كس جرئت بركناري اش را ندارد. اين پايان مجمع 
ديروز فدراس�يون فوتبال بود، مجمعي كه بر خلاف كفاشيان، منتقدانش با 
چهره اي درهم سالن سلمان فارسي آكادمي ملي المپيك را ترك كردند، آن 
هم پس از آن كه علي كفاشيان مانند هميشه توانست با مديريتش در پايان به 
آن چيزي كه مي خواهد برسد و هر گونه ابهام مالي را از مجموعه زير دستش دور 
كند، هر چند به نظر مي رسد با مخالفت جدي نصرالله سجادي، معاون وزير ورزش 
با گزارش مالي فدراسيون، كفاشيان و همكارانش همچنان كابوس شايعات 
تخلفات مالي را بالاي سرشان مي بينند و بايد خودشان را براي پاسخگويي 
آماده كنند، اگر چه ديروز در ظاهر توانستند چهره پيروز به خودشان بگيرند. 

عل�ي كفاش�يان مانند هميش�ه 
توانس�ت هر گونه ابهام مالي را از 
مجموعه زير دستش دور كند، هر 
چند به نظر مي رس�د ب�ا مخالفت 
جدي معاون وزير ورزش با گزارش 
مال�ي فدراس�يون، كفاش�يان و 
همكاران�ش همچن�ان كاب�وس 
ش�ايعات تخلفات مال�ي را بالاي 
سرشان مي بينند و بايد خودشان 

را براي پاسخگويي آماده كنند
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